
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. marts 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 610 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 610:  

”Ministeren bedes oplyse, om akutmodtagelserne er tilfredse med visitationen fra 

akuttelefonen i Region Hovedstaden.” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag fra Re-

gion Hovedstaden, som oplyser følgende: 

 

”DeŶ suŶdhedsfaglige kvalitet ŵoŶitoreres løbeŶde både orgaŶisatorisk og iŶdividu-
elt på Akuttelefonen 1813. 

 

Der udarbejdes audit månedligt på patientforløb efter fastlagte kriterier, og der af-

holdes individuelle samtaler med alle sygeplejersker, hvor visitation, fagligt og kom-

munikation indhold af samtalerne vurderes. 

 

Der udarbejdes endvidere audit sammen med hospitalerne med henblik på at vur-

dere, om patienten er henvist korrekt i forhold til tilgængelige oplysninger. Audit vi-

ser, at hospitalerne er enige i, at visitationen er korrekt i mere end 90 % af patientfor-

løbeŶe.” 

 

Jeg kan henholde mig til Region Hovedstadens oplysninger. 

 

 

Med venlig hilsen 
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